
 

NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING 2022 
Sporting Swolgen Tienray 

Donderdag 6 oktober 2022 om 21.15u in MFA Kerkebos 
 
 

1. OPENING 
 

Voorzitter Tim Dings heet namens het bestuur iedereen van harte welkom op deze 13e Algemene 
Leden Vergadering (ALV) van Sporting S.T. 
De inmiddels vertrouwde agenda van deze avond wordt gepresenteerd, waarna de vergadering snel 
wordt vervolgd met het eerste agendapunt. 

 
 
 

2. VASTSTELLING NOTULEN ALV 21-10-2021 
 
De agenda voor deze ALV was samen met de notulen en het jaarverslag van het vorig seizoen te 
downloaden van de website van Sporting S.T. of op te vragen bij het secretariaat. 
Vanuit de vergadering komen geen inhoudelijke of tekstuele vragen en/of opmerkingen, zodat de 
notulen van de ALV 2021 ongewijzigd worden goedgekeurd en vastgesteld, onder dankzegging aan 

secretaris Han Joosten. 
 
 
 

3. VASTSTELLING JAARVERSLAG 2021-2022 
 
Het jaarverslag 2021-2022 wordt aan de vergadering ter goedkeuring voorgelegd. 

Vanuit de vergadering komen geen inhoudelijke of tekstuele vragen en/of opmerkingen met 

betrekking tot het jaarverslag. Het jaarverslag 2021-2022 wordt dan ook ongewijzigd goedgekeurd 
en vastgesteld, onder dankzegging aan het bestuur. 
Ook dit jaarverslag staat op de Sporting S.T. website, zodat het altijd nog een keer teruggelezen kan 
worden. 
 
 

 
4. VASTSTELLING FINANCIEEL VERSLAG 2021-2022 EN BEGROTING 2022-2023 

 
De voorzitter geeft het woord aan penningmeester Robin Thielen, die een toelichting geeft op het 
financieel verslag 2021-2022. De penningmeester geeft aan dat het seizoen mooi is geëindigd met 
een klein positief resultaat, ondanks de vorig jaar ingeschatte kleine negatieve begroting. 

Zowel de opbrengsten (o.a. eigen werkzaamheden) alsook de kosten (o.a. onderhoud, KNVB- en 
wedstrijdkosten) waren dit seizoen hoger. 
Twan Christians vraagt of de tegemoetkoming in het groenonderhoud voor 2022 al betaald is, 
aangezien deze post minder is ten opzichte van vorig seizoen. 
De penningmeester geeft aan dat het eerste halfjaar al betaald is. 

Vervolgens wordt ook de begroting voor 2022-2023 door de penningmeester toegelicht. De 
verwachting is dat de opbrengsten redelijk gelijk zullen blijven met dit seizoen, echter zullen de 

kosten toenemen door o.a. het aanstellen van een nieuwe korfbaltrainer. Hierdoor wordt een klein 
negatief resultaat verwacht, dat waarschijnlijk door tegoeden uit de TASO-regeling weer 
rechtgetrokken kan worden. 
Aangezien hierover geen vragen en/of opmerkingen komen vanuit de vergadering, wordt het woord 
gegeven aan de kascontrolecommissie. 
 
  



 

 
 

5. VERSLAG KASCONTROLECOMMISSIE EN BENOEMING NIEUW COMMISSIELID 
 
Ook dit jaar heeft een kascontrolecommissie bestaande uit Sil Janssen, Cas van den Brandt, Boy 
Rutten en reserve lid Jannes Engels een controle uitgevoerd over de financiën van onze vereniging. 
Namens deze commissie deelt Cas van den Brandt mede dat de penningmeester goed werkt heeft 
verricht en dat ze geen fout hebben kunnen ontdekken. De voorzitter bedankt de penningmeester 
voor het voortreffelijk geleverde werk en de kascontrolecommissie voor het uitvoeren van de 

controle. 
Onder dankzegging aan de penningmeester wordt het financieel verslag 2021-2022 en de begroting 
2022-2023 goedgekeurd. 

Sil Janssen is aftredend en wordt bedankt voor zijn inbreng de afgelopen jaren. 
Dit jaar wordt een nieuw kascontrolecommissielid gekozen uit het Vrouwenelftal. Uit dat team wordt 
Zoey Linders naar voren geschoven als nieuw reserve lid van de kascontrolecommissie. Zoey wordt 
bedankt voor haar bereidstelling en succes gewenst. 

 
 
 

6. VASTSTELLING CONTRIBUTIE 2023-2024 
 
Het voorstel is om het contributiebedrag voor voetbal gelijk te houden en voor korfbal omhoog te 

trekken, zodat dit meer in lijn komt met voetbal en met omliggende korfbalverenigingen. 
Aangezien verder geen op- of aanmerkingen komen vanuit de vergadering, wordt het 
contributievoorstel voor het seizoen 2023-2024 aangenomen. 
 
 
 

7. BESTUURSVERKIEZING 

 
Bestuursleden treden af volgens een vastgesteld schema met een driejarige cyclus en dit jaar zijn dit 
penningmeester Robin Thielen, bestuurslid Voetbalzaken senioren Tim van Rijswick en bestuurslid 
Activiteiten Jeroen Peters. Robin, Tim en Jeroen hebben zich opnieuw herkiesbaar gesteld voor een 
volgende periode. 
Bestuurslid Korfbalzaken Merel Deenen heeft aangegeven te gaan stoppen bij het bestuur van 
Sporting S.T. Zij kan vanavond helaas niet aanwezig zijn, maar wordt desalniettemin bedankt voor 

haar jarenlange inzet en verrichte werk bij met name Korfbalzaken en Activiteiten. 
Doormiddel van applaus wordt door de vergadering algehele decharge verleend aan Merel. 
Zowel vanuit het bestuur alsook vanuit de vergadering worden geen nieuwe bestuursleden 
voorgedragen, waardoor Robin, Tim en Jeroen bij acclamatie in het bestuur worden herkozen. Ze 
worden allen gefeliciteerd en succes gewenst met hun herbenoeming als bestuurslid van Sporting 
S.T. Dit betekent dat het hoofdbestuur momenteel met negen leden is en een vacature openstaat 

voor Korfbalzaken. Geïnteresseerden kunnen dit te allen tijde bij het bestuur kenbaar maken. 
 
 
 

8. HULDIGINGEN 

 
Ook tijdens deze ALV worden enkele leden in het zonnetje gezet, omdat ze langere tijd lid zijn van de 

vereniging of daar volgens het representatieprotocol voor in aanmerking komen. Onder luid applaus 
worden onderstaande leden (voor zover aanwezig) gehuldigd en krijgen zij van de voorzitter een 
attentie overhandigd: 
 
50 jaar lid:  Jan van Aken, Hay Bexkens 
40 jaar lid:  Marcel Custers, Geert Janssen, Jac Peters, Nard van Vegchel 
 

  



 

 
 

9. RONDJE VERENIGING 
 
De voorzitter trapt het Rondje Vereniging af met een toelichting op het Verenigingsbeleidsplan 2021-
2026 “Samen Voetballen & Korfballen in Swolgen en Tienray”. Met dit beleidsplan (wat op enkele 
puntjes na, zo goed als klaar is) zal jaarlijks worden geëvalueerd op hoe we ervoor staan en wat onze 
doelen zijn. Ook de ambities om meer betrokkenheid te creëren binnen de vereniging en een verdere 
samenwerking met SVEB te onderzoeken, komen hierin aan bod. 

Met nieuwe vrijwilligers zullen de binnen Sporting S.T. geldende gedragsregels worden doorlopen 
middels het vier-ogen-principe om zo onder andere grensoverschrijdend gedrag te voorkomen. 
Mocht zich toch iets voordoen dan is onze Vertrouwenspersoon Hanneke er om te helpen. Zoals 

gezegd kan dit geheel vertrouwelijk door middel van een eigen hotmailadres of via haar mobiele 
nummer. 
Op ons sportpark Kerkebos hebben meerdere ontwikkelingen plaatsgevonden, waaronder twee 
nieuwe beheerders; Jose van Rijswick en Karin Custers, die het stokje overnemen van Martien 

Ebbenhorst. Daarnaast is een nieuwe geluidsinstallatie aangeschaft en is geïnvesteerd in 
verduurzaming door nieuwe zonneschermen en nieuwe ledverlichting langs de voetbal-, korfbal- en 
tennisvelden. Doordat zaal Wilhelmina in Swolgen haar deuren gesloten heeft, zullen meerdere 
gebruikers naar de MFA komen om hier hun activiteiten te blijven uitvoeren. Een goede 
samenwerking met andere gebruikers en verenigingen is nodig om de MultiFunctionele Accommodatie 
met z’n allen te kunnen delen. 

Net als voorgaande jaren kunnen de actieve leden zichzelf indelen voor de Activiteiten door de leden, 
zoals meehelpen met de kermis in Swolgen, kermis in Broekhuizenvorst en Rundje um ut Hundje. 
Voor de donderdagavond worden nog tappers gezocht. 
 
Vervolgens geeft de penningmeester een update omtrent de sponsorcommissie. Ook dit seizoen zal 
Jan Linders de sponsoring van de loterij bij de thuiswedstrijden van het eerste elftal op zich nemen. 
Daarnaast zal Eurogreen een nieuw scorebord naast het hoofdveld gaan sponsoren. De 

sponsorcommissie heeft meerdere vacatures, dus geïnteresseerden kunnen zich bij de 
penningmeester melden. 
De snel in ledenaantal groeiende club van 50 gaat zorgen voor nieuwe materialen voor de werkgroep 
sportpark onderhoud. 
 
Tim van Rijswick geeft vanuit zijn bestuursfunctie Voetbal Senioren een compliment aan alle actieve 
leden die zich sportief in zetten voor de club. Helaas zijn er ook (langdurige) blessures te betreuren 

en wordt iedereen gevraagd om elkaar uit te helpen waar nodig. De coördinatie hiervan wordt door 
Gert Custers gedaan, die dit vanaf dit seizoen overneemt van Ron Puyn. 
Omdat het aanstellen van een scheidsrechter ieder thuis-weekend weer een gepuzzel is, wordt een 
oproep gedaan aan (langdurig) geblesseerden en andere geïnteresseerden om zich te melden bij 
scheidsrechtercoördinator Hay van Rijswick. 
Tot slot wordt een applaus gevraagd en gegeven voor alle spelers, scheidsrechters en andere 

kaderleden voor hun inzet het afgelopen jaar. 
 
Gert Custers benadrukt nogmaals de doelstelling bij Voetbal Jeugd: “Zoveel mogelijk kinderen uit alle 
vier de dorpen bij Sporting S.T. – SVEB als lid krijgen en behouden”, waarbij plezier bij de jeugd 
bovenaan staat. Met 7 teams in de bovenbouw en 11 teams in de onderbouw, onder leiding van 50 

trainers/leiders, is de gezamenlijke jeugdafdeling goed gevuld. 
Het JO19-2 team van vorig jaar is dit jaar als gezamenlijk team overgegaan naar de senioren, wat 

een mooi voorbeeld is van de huidige samenwerking met SVEB. 
 
Namens de Korfbalafdeling vertelt Anette Beurskens dat Rinus Ugen is gestart als trainer om ook bij 
korfbal te investeren in techniek en teambuilding, om zo de doelstelling richting wedstrijdkorfbal te 
komen waar te kunnen maken. 
  



 

 
 

Bij de senioren is Marcel Baghuis bereid gevonden om als scheidsrechter te fungeren. Voor de 
jeugdteams is nog altijd een tekort aan scheidsrechters en wordt nog bekeken hoe dit in te vullen. 
Helaas is een A-combinatieteam met Lottum niet gelukt waardoor, met de C-jeugd als oudste team, 
een gat naar de senioren is ontstaan. Een eventuele samenwerking zal wel verder worden verkend, 
waarbij het stapsgewijs elkaar beter leren kennen belangrijk zal zijn. 
 
Jeroen Peters neemt het woord namens de Activiteitencommissie. Na een korte terugblik op reeds 

georganiseerde activiteiten zoals de openingsdag, bloemenactie en de “kantine take-over”, wordt ook 
het nieuwe activiteitenprogramma voor komend jaar toegelicht, zoals de Super Sunday’s, MFA 
Kerkebos toernooi en de Sinterklaas-, Snert- en Carnavalstraining. 

Het doel van deze activiteiten is om meer betrokkenheid te creëren, waarbij de MFA als “onze 
kantine” een belangrijke rol vervult. 
Diegenen die zich geroepen voelen om mee te helpen bij het organiseren van een activiteit, kunnen 
dit bij Jeroen aangeven. 

 
Omdat Tycho Thielen er helaas zelf niet bij kan zijn, zal vanavond de voorzitter namens PR het woord 
voeren. Naast de website en dorpsblaadjes, is Sporting S.T. tegenwoordig ook terug te vinden op 
social media. Zowel de accounts op Instagram alsook op Facebook hebben het afgelopen jaar 
aanzienlijk meer volgers en profiel bezoekers gekregen. 
Voor wat betreft de doelstellingen van afgelopen jaar, kan geconstateerd worden dat “Optimaliseren 

van de communicatie”, “Verhogen van de kwaliteit en kwantiteit van de digitale communicatie” en 
“Meer betrokkenheid creëren binnen de club” gehaald zijn. 
“Nieuwe impuls geven aan de website” wordt als doelstelling doorgeschoven naar het nieuwe seizoen, 
waarbij ook nieuwe speerpunten aandacht zullen krijgen, zoals “Nieuwe indrukken krijgen in wat de 
leden/volgers willen zien”, “Vergroten van digitaal netwerk”, “Zorgen dat iedereen binnen de club 
betrokken blijft” en tot slot “Samenstellen van een PR-commissie”, waarvoor geïnteresseerden zich 
kunnen melden bij Tycho. 

 
Robert van Rijswick geeft aan dat hij als bestuurslid Beheer de eindverantwoordelijke is voor alles 
wat met materialen en het gebruik van de accommodatie/velden door Sporting S.T. te maken heeft. 
Dit is een coördinerende taak waarbij hij de contactpersoon is tussen Sporting S.T. bestuur, MFA 
Kerkebos bestuur en diverse uitvoerende vrijwilligers, zoals de werkgroep sportpark onderhoud 
(uitvoeren van alle denkbare klusjes en onderhoud in en rond de sportaccommodatie) Veldbeheer 
(opmaken en besproeien van de velden) , Verduurzaming Sportpark (initiëren en realiseren van 

(grotere) projecten ter verduurzaming van het sportpark; bijvoorbeeld ledverlichting bij de 
sportvelden, zonnepanelen, regelen van screens en monitoren van verwarming), Kledingcommissie 
(beheer en verzorgen van alle sportkleding welke door Sporting S.T. wordt uitgegeven), 
Sleuteluitgifte, Ballenbeheer, Lokalen/velden indeling, Overige materialen, Beheer van gebouwen en 
installaties. 
De doelstellingen “Taken structureren en registreren” en “Samen met MFA kijken naar verduurzaming 

sportpark” zijn afgelopen jaar gehaald. Voor wat betreft “Zorgen dat niemand sportmaterialen mist” 
is fors geïnvesteerd in nieuwe materialen zoals ballen en junioren goals, maar is dit voldoende? 
Daarom zal deze doelstelling ook dit seizoen extra aandacht krijgen, naast “Gasverbruik met 15% 
terugdringen” (van ~7000 m3 naar 5800 m3) en “Projectgroep vormen en stappen nemen in 
stroombesparingen (meerjarenplan om van ~42000 kWh naar 0 kWh te komen). 

 
Tot slot neemt de voorzitter wederom het woord om terug te blikken op de ontwikkelingen van 

afgelopen seizoen omtrent een verdere samenwerking met SVEB. Overleg tussen beide 
hoofdbesturen heeft ertoe geleid dat een onderzoek is gestart naar mogelijke intensivering van de 
samenwerking, waarbij per taakgebied Sterktes, Zwaktes, Kansen en Bedreigingen zijn onderzocht. 
Ook heeft een oriënterend gesprek met onder andere wethouder Elbert Joosten plaatsgevonden. 
Mede gezien de jarenlange samenwerking is door beide hoofdbesturen de bereidheid uitgesproken 
om verdere stappen met elkaar te gaan zetten om de samenwerking te intensiveren. Daarbij worden 
Accommodatie/Accommodatiebeleid alsook Ledenbinding/Ledenbehoud aangemerkt als belangrijke 

uitdagingen. 
  



 

 
 

Vervolgstappen voor komend jaar zijn het samenstellen van een werkgroep (waarin ook de leden 
meegenomen zullen worden), waarbij in samenwerking met een gespecialiseerd bureau de volgende 
uitgangspunten worden opgenomen: Wensen en uitgangspunten leden (ledenonderzoek, 
kennis/wensen delen), Uitgangspunten visie missie doelstelling en beleidsplan, Ledenbeleid, Overige 
zaken. 
Ook zal een onafhankelijk onderzoek zal worden uitgevoerd om de best mogelijke accommodatie te 
bepalen waarbij gekeken wordt naar locatie alsook nieuwe kansen zoals kunstgrasveld of sporthal. 

Jules Perry vraagt wat de kosten zijn van zo’n onderzoek en wie die kosten zal gaan betalen. 
De voorzitter geeft aan hier momenteel nog geen inzicht in te hebben. 
De leden zijn nu aan zet en daarom wordt aan de vergadering gevraagd of zij akkoord zijn dat het 

bestuur samen met de leden een mogelijke fusie met SVEB verder zal gaan onderzoeken. Vanuit de 
vergadering komen geen op- of aanmerkingen en wordt dit voorstel akkoord bevonden. 
 
Tenslotte vraagt de voorzitter nog aandacht voor de volgende vacatures; Tappers voor op de 

donderdagavond, Sponsorcommissie, Vrijwilligers bloemenactie, Nevenactiviteiten, Korfbalcommissie, 
Scheidsrechters, PR-commissie, Leider 1ste elftal. Geïnteresseerden in een van deze vacatures 
kunnen dit bij het bestuur kenbaar maken. 
 
 
 

10. RONDVRAAG 
 
Ben Cox geeft aan dat hij zoals eerder werd gezegd, de website goed in de gaten had gehouden en 
daarop met de bus naar Venlo was gereisd om naar een jeugdwedstrijd te kijken. In Venlo 
aangekomen, bleek echter dat de wedstrijd helaas was afgelast. Hij vraagt daarom of dergelijke 
afgelastingen tijdig op de website geplaatst kunnen worden. 
Daarnaast wil Ben van de gelegenheid gebruik maken om de Club van 50 hartelijk te bedanken voor 

de nieuwe materialen. 
 
 

11. VRIJWILLIGERS BEDANKT! 
 
Gemeente Horst aan de Maas biedt tijdens de Avond van de Sportverenigingen en hun vrijwilligers 
een podium. Hiervoor kan vanuit elke sportvereniging een vrijwilligersheld genomineerd worden voor 

de Sportwaarderingsprijs 2022. Daarom wordt aan iedereen gevraagd om zijn/haar clubheld op een 
briefje te schrijven en in te leveren, zodat de verenigingsheld met de meeste stemmen namens 
Sporting S.T. genomineerd kan worden. 
 
 
 

12. SLUITING 
 
Namens het bestuur bedankt de voorzitter alle aanwezigen voor hun inbreng in deze ALV en alle 
mensen die op welke wijze dan ook een bijdrage hebben geleverd aan het afgelopen seizoen. 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.35u en wenst iedereen wel thuis. 
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